
Protokół z IX  
Sesji Rady Gminy Poświętne zwołanej w trybie art. art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym, która odbyła się  w dniu 28 kwietnia 2015 

roku w godzinach 1320 – 1340 w Sali konferencyjnej urzędu gminy. 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził radny Skrzypek Przewodniczący Rady, na podstawie 
listy obecności stwierdził kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał, 
powitał zebranych radnych, Wójta Gminy pana Michała Franasa, Skarbnika Gminy i 
Zastępcę Wójta, pracowników urzędu wraz z panem Fidelusem dyrektorem Zespołu 
Szkół Samorządowych. 
Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 
4. Zamknięcie posiedzenia 

- Pan Franas Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do przedmiotowej uchwały, 
zapoznał również z powodami zwołania sesji w tym trybie. Dodał, że gmina ma 
możliwość pozyskania dotacji na ekopracownię w wysokości 40 tysięcy, 
ekopracownia wykonana by była w zespole szkół. Projekty należy składać do 
końca kwietnia stąd konieczność szybkiego podjęcia uchwały. 

- pani Korycka pracownik urzędu zapoznała zebranych z założeniami projektu 
wykonania ekopracowni, omówiła przeznaczenie oraz zasady wykorzystania 
ekopracowni, przedstawiła również zalety dla dzieci szkolnych korzystających 
z ekopracowni. 

- radny Szufladowicz pytał o formę projektu 
- pani Korycka omówiła założenia projektowe oraz formy dofinansowania i 

rozstrzygania projektów konkursowych. 
- Wójt Gminy przedstawił zalety ekopracowni oraz wymienił szkoły korzystające 

z ekopracowni z powiatu opoczyńskiego, dodał, że nasze szkoły nie są 
wystarczająco wyposażone. 

- pan Fidelus dyrektor ZSS szczegółowo zapoznał zebranych z zasadami 
wykorzystania ekopracowni i nowych form nauczania, są to specjalistyczne 
pracownie służące do znacznego pogłębienia wiedzy, zapoznał zebranych ze 
stanem wyposażenia placówek oraz potrzebami sprzętowymi. 

- radny Serafin stwierdził, że wiele praktycznych przedmiotów jest nauczane 
teoretycznie. 

- pan Fidelus dyrektor ZSS zapoznał zebranych z założeniami programowymi 
nauczania w szkołach, omówił wyposażenie w pomoce naukowe, dodał, że 
ostatnio zutylizował nagromadzone stare odczynniki chemiczne, dodał, że do 



przeprowadzania doświadczeń jest potrzebna odpowiednia baza, której w 
szkole brakuje. 

- pani Koska Skarbnik Gminy zapoznała zebranych ze źródłem finansowania 
projektu. 

a) Ad.3a. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 
 przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy, który został przyjęty jednogłośnie. 
Ad.4. O godzinie 1340 radny Skrzypek Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
posiedzenie IX Sesji Rady Gminy. 
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